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U utrci za najpopularnije 
hrvatske iseljenike danas 
na stranici nominiranih 
objavljujemo imena finali-
sta, koji su se po glasovima 
čitatelja plasirali u najužih 
krug onih koji će ponijeti 

Večernjakovu Domovnicu. 
Svi oni stekli su pravo za 
dolazak na finalnu večer 
izbora, za koju mogu dobiti 
najviše dvije ulaznice.
Tijekom posljednjeg tjedna 
stigao je veliki broj kupona, 
pa je došlo do izmena u re-
doslijedu vodećih u većini 
kategorija. Zbog male razli-

U posljednjem tjednu na-
stavljeno je uobičajeno 
glasovanje za kandidate 
sa “svog” područja. Zbog 
takvog načina glasovanja, 
ove godine u finalnom krugi 
imamo veći broj kandidata 
iz Austrije i Švicarske nego 
ranijih godina.

I ove godine, tijekom finala 
uručenja nagrada hrvat-
skim iseljenicima, na kojoj 
se očekuje 500 uzvanika, u 
programu je predviđeno i 
uručenje priznanja hrvat-
skim nogometnim klubovi-
ma koji proslavljaju 40 godi-
na postojanja. Večernji list i 
Zajednica hrvatskih nogo-
metnih klubova Njemačke 
uručit će ih NK Marsoniji iz 
Frickenhausena i NK Croa-
tiji iz Sindelfingena.
Voditelji ovogodišnjeg Ve-
čenjakovog izbora su Ivan 

Šarić, stand-up komičar i 
voditelj showa „Hrvatska 
traži zvijezdu“ i Sandra Bu-
dimir, studentica novinar-
stva. Nastupi će popularni 
pjevači iz domovine Jacqu-
es Houdek i sestre Marija 
i Ivana Husar. Hrvatske 
iseljeničke glazbene snage 
predvode operni pjevači 
Evelin Novak iz Berlina i 
Luka Gudelj iz Beča te Ana 
Badrov iz Basela. Njemačke 
domaćine predstavljat će 
njihov Jazz orkestar mladih 
iz Bad Homburga.

večernjakova domovnica Danas pročitajte koga ste odveli u finale izbora

Tko je glasovima čitatelja stigao 
nadomak titule najpopularnijih
laureati Uz nagrade najpopularnijim 
hrvatskim iseljenicima bit će i priznanja 
nogometnim klubovima za 40 godina 

neovisno o izboru 
čitatelja žiri daje 
svoju nagradu s liste 
svih nominiranih

Popularni glumac Miroslav Nemec  o životu i uspjehu u Njemačkoj

Glumac Miroslav Nemec, 
koji u popularnom njemač-
kom serijalu Tatort već 20 
godina utjelovljuje inspek-
tora Ivu Batića, je nedavno 
postao po treći put otac. 
Dobio je treću kćer i kaže 
kako je sad blažen među 
ženama. Nemec za Večernji 
list govori o ulozi zbog koje 
ga je Njemačka upoznala, 
svom djetinjstvu i humani-
tarnom radu
VL: Iako ste glumili u više 
od 150 filmova i serija, 
najpoznatiji ste po ulozi 
inspektora Ive Batića iz 
popularne serije Tatort. 
Smeta li vam to?
– Dosad me nije smetalo jer 
sam sve druge stvari mogao 
normalno raditi. Uz tu sam 
seriju mogao raditi i druge 
uloge, a za ono što mi nisu 
ponudili zbog nje ne znam, 
pa mi nije žao. Ali mogao 
sam raditi na TV-u, snimati 
za mnoge njemačke progra-
me. Ta je serija meni donije-
la popularnost.
VL: Kako je uopće došlo 
do toga da glumite u toj u 
Njemačkoj gotovo najpo-
pularnijoj seriji?

– Producenti serije su tražili 
novog inspektora. Bilo je to 
još prije 20 godina. Htjeli su 
nekoga sa migrantskom po-
zadinom, pozvali su me na 
audiciju i uzeli mene i jed-
nog kolegu iz Münchena. 
Mislili su da je kombinacija 
jednog glumca migranta i 
jednog ovdašnjeg dobitna.
VL: Uskoro snimate i no-
vi nastavak Tatorta?
– Da, tako je, u ožujku. 
Novi nastavci bi tre-
bali biti prikazivani na 
jesen.
VL: Jeste li kao dijete 
voljeli serije ili filmove 
takvog žanra, odnosno kri-
minalističke?
– Malo sam se bojao toga. 
Ali, moja mama ih je rado 
gledala. Nisam htio spava-
ti pa sam ih gledao s njom. 
Ali, dok sam bio malo dijete 
u Zagrebu nismo imali tele-
viziju ni radio.
VL: Majka vas je još kao 
malog poslala u Njemačku. 
Negdje sam čitala kako ste 
joj isprva to zamjerali?
– Nije baš tako. Ja sam u svo-
joj knjizi objasnio kako sam 
se osjećao i što je zapravo 
bilo. U Njemačku sam dola-
zio često u posjet maminom 
tetku i tetki. Oni su inače 
s Punta na otoku Krku. 
Mama moje mame je rano 
umrla. Onda je nju odgajala 
njena teta, tako da je ona za 
mene bila poput bake. Sa 
suprugom je otvorila jednu 
malu tvrtku u Njemačkoj. 

Marijana Dokoza
autor@vecernji.net 

kao mali se bojao 
gledati krimiće, a 
sad 20 godina glumi 
hrabroga detekiva

KaO SiDrO Najvažnije su mi tri 
kćeri i supruga, a kad sam na putu 
rado se vraćam kući i uživam uz njih

ponos sretan 
je što je 

nominiran za 

Večernjakovu 

domovnicu

Vijesti dana

Zbog male razlike u 
glasovima u neke je 
kategorije ušlo i po 
četvero kandidata

ke u broju glasačkih kupo-
na u pojedinim kategorija-
ma ostavili smo i po četvero 
kandidata koji mogu osvo-
jiti Domovnicu po izboru 
čitatelja. Neovisno o tome, 
stručni žiri svoju nagradu 
daje s liste svih nominiranih 
za ovu godinu.

Stipe Puđa
autor@vecernji.net 

Inspektor Batić blažen među 
ženama  u svojoj obitelji

Majka je htjela da mi omo-
gući bolje školovanje i tako 
me poslala njima. Moj tata 
nije bio oduševljen, htio je 
da ostanem u Zagrebu. Bilo 
je dosta rasprava oko toga, 
ali sam na kraju s 11 godina 
došao ovamo na školovanje 
i ostao.
VL: Iako niste dolazili u ne-
poznato, je li vam ipak bilo 
teško otići od roditelja?
– Naravno da je bilo teško. 
Ali dolazio sam kada god bi 
bili praznici. Odlazili bismo 
u Zagreb ili na more. Najgo-
re je bilo u pubertetu. Tada 
su mi najviše nedostajali 
roditelji i prijatelji. Ipak su 
tetak i tetka bili puno stari-
ji. To su dvije generacije, oni 
nisu bili naučeni na djecu. 
Moja mama je dolazila če-
sto. Bio sam jedinac.

VL: Kasnije su vas oni i 
posvojili?
– Oni su me posvojili jer je 
bilo problema s ostankom, 
s putovnicom. Kako nisu 
imali djece, mislili su da, 
ako uzmem njemačko dr-
žavljanstvo moći ću ostati 
i naslijediti njihovu ostav-
štinu.
VL: Među prvim Hrvatima 
ste organizirali humani-
tarne akcije za siromašnu 
djecu?
– Bila su to djeca koja su 
ostala bez roditelja u ratu. 
Zapravo smo ja i jedan prija-
telj htjeli napraviti jedno se-
lo za takvu djecu, kupili smo 
zemljište u okolici Zagreba, 
ali nismo imali dovoljno 
novca za selo. Potom smo 
pronašli udrugu Nadomak 
sunca u Istri, u Oprtalju. To 

par uz svojih dvoje uzme još 
6-7 djece.
VL: Napisali ste i biografiju 
Miroslav-Jugoslav. S njome 
idete i na sajam knjiga u 
Lepzigu?
– Da, to je knjiga o mome 
životu i djetinjstvu. Naći 
će se na Sajmu u Leipzigu. 
Bio sam u Stuttgartu gdje 
sam na televiziji govorio o 
njoj, ali naravno, njih su za-
nimale i druge teme, postao 
sam otac prije dva tjedna, 
po treći put. Uvijek sam bio 
među ženama. One su me 
odgajale. Sada sam blažen 
među najvažnijim ženama 
u svom životu. Jedna mi se 
kćer zove Mila po teti mo-
je mame koja me usvojila, 
druga Nina po mojoj mami 
i treća Amelie.
VL: Koliko vam je obitelj 
važna?
– Najvažnija. To je sidro, 
ja sam puno na putu, rado 
dolazim doma, ali moram 
raditi. Bez rada nema obi-
telji, pa mora biti neki kom-
promisi. Žao mi je samo što 
mojih roditelja više nema, 
što nisu uspjeli vidjeti novu 
bebu, moju kćer.
VL: Odlazite li često u Hr-
vatsku?
– Da, vodim svoje kćeri na 
Brač, u Dubrovnik, u Istru, 
odlazimo često na more.
VL: Vaša publika, a naši 
čitatelji su Vas nominirali 
i glasuju za Vas u izboru 
Večernjakove domovnice. 
Znači li vam to?
– Naravno. Isprva to nisam 
znao. Kad su mi javili bio 
sam sretan i ponosan. Dra-
go mi je da me moji Hrvati 
prepoznaju i podupiru moj 
rad. Hvala im na tome.

kad sam s 11 godina 
došao u njemačku 
tetki i tetki bilo mi je 
teško, ali dolazio 
sam u Hrvatsku za 
svake praznike
MirOSlav neMec
TV zvijezda 

su roditelji koji uz svoju bio-
lošku djecu uzimaju na skrb 
drugu djecu i odgajaju ih. 
Njih smo podupirali i kupo-
vali im kuće. To je hvalevri-
jedna i dobra organizacija. 
Imaju oko 45 djece koja su 
ostala bez roditelja. Jedan 


